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Abstract (en)
The hardening of a (meth)acrylate-containing dental composition uses 420-520 nm blue light from a LED with a photoinitiator system comprising
(A) camphorquinone and/or phenanthrenequinone and (B) 1-phenyl-1,2-propanedione combined with (C) a reducing amine. <??>An Independent
claim is also included for a dental system comprising the (meth)acrylate-containing dental composition and an LED-fed device with a 420-520 nm
emission spectrum.

Abstract (de)
Es wird ein Verfahren zum Aushärten einer (meth)acrylat-haltigen Dentalzusammensetzung beschrieben, bei dem als Photoinitiatorsystem
a) Campherchinon und/oder Phenanthrenchinon und b) 1,-Phenyl-1,2 Propandion und/oder ein ähnliches Diketon und/oder Phosphinoxid, c)
kombiniert mit einem reduzierenden Amin verwendet wird und mit blauem Licht aus einer LED-Quelle der Wellenlänge von 420 - 520 nm bestrahlt
wird.
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